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Oœwiadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Bogdana Klicha oraz do ministra Skarbu
Pañstwa Aleksandra Grada

Bardzo proszê o poinformowanie, jakie przyczyny sprawi³y, ¿e polskie si³y zbrojne nie umieœci³y pro-
dukowanego w Lublinie samochodu marki Honker w pakiecie sprzêtu niezbêdnego do pozyskania dla
zabezpieczenia funkcjonowania wojska. Z informacji, jakie uzyska³em, wynika, ¿e zakup honkera nie
zosta³ ujêty w „Planie modernizacji technicznej Si³ Zbrojnych w latach 2009–2010”.

Taka sytuacja musi bardzo dziwiæ w kontekœcie tego, ¿e na wyposa¿eniu si³ zbrojnych znajduje siê
obecnie tysi¹c dziewiêæset osiemdziesi¹t honkerów, we wszystkich dostêpnych wersjach. Tylko
w ubieg³ym roku MON zamówi³o ich blisko sto siedemdziesi¹t. Brak zamówieñ MON doprowadzi w kon-
sekwencji lubelsk¹ fabrykê, która dopiero co wznowi³a produkcjê pojazdów, do bankructwa.

Szanowny Panie Ministrze, Lubelska Fabryka Samochodów posiada bardzo d³ug¹ tradycjê, jeœli cho-
dzi o produkcjê samochodów. By³oby czymœ wysoce niewskazanym, aby brak zamówieñ doprowadzi³ do
jej upadku. By³by to bardzo du¿y wstrz¹s dla lokalnej gospodarki i polityki spo³ecznej, albowiem tych
zak³adów w województwie lubelskim zbyt du¿o ju¿ upad³o.
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